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Justerarnas signaturer 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Karin Lekberg(S) och Lars 

Hultkvist(KD) och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Genomgång av protokollet från förra mötet 

Rådet gick igenom protokollet från sitt senaste sammanträde den 

7 december 2016 och lade det till handlingarna.  

 

§ 3 Besök av Magnus Thulin från SBR 

Magnus Thulin är vice vd på Invest Stockholm region AB som är 

ett dotterbolag inom koncernen Stockholm Business Region och 

har som uppgift att utveckla och marknadsföra Stockholm som 

etablerings- och besöksort. Målet är att göra Stockholm till 

Europas ledande hållbara tillväxtregion. 

Karin Wanngård (S) är ordförande i bolagets styrelse. 

 

Invest Stockholm arbetar för att erbjuda bästa förutsättningar för 

befintliga företag att växa och för att nya företag att starta och 

etablera sig i Stockholm. Därutöver finns bolaget Visit 

Stockholm, som arbetar med att marknadsföra staden som 

besöksort. Stockholm Invest samarbetar med Start-up Stockholm 

som arbetar uppsökande i stadens ytterstadsdelar med syfte att 

stödja personer som vill starta företag. 

Stockholm Invest ska under 2017 särskilt verka för att nya 

företag etableras i ytterstaden, hjälpa kommunala förvaltningar 

med nöjdkundundersökningar och stödja stadsdelsnämnderna i 

arbetet för ökat företagande och entreprenörskap bland kvinnor 

och personer med utländsk bakgrund. Här pågår ett gemensamt 

arbete mellan Stockholm Invest, stadsdelsförvaltningen och 

Farsta Jobbtorg i att söka upp olika föreningar, för att få kontakt 

med kvinnor som är intresserade av att få information av hur man 

startar företag. Viktigt är även att stadsdelens verksamheter för 

försörjningsstöd blir kontaktade av Start up. 

SBR kommer från och med januari skicka ut listor på alla 

nystartade och nyetablerade företag i respektive stadsdelar som 

ett stöd till förvaltningarnas näringslivssekreterare. 

Magnus tror att stadens service har förbättrats genom att stadens 

kontaktcenter har en särskild funktion som är specialiserad på 
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myndighetsutövning och gällande olika tillstånd. Det som 

behöver utvecklas är att alla stadsdelsnämnder har ett 

näringslivsråd och att förvaltningarna har representation i SBRs 

nätverk för näringslivssekreterare.  

SBR har tillsammans med stadsdelarnas näringslivsekreterare 

tagit fram ett förslag till stadsövergripande riktlinjer för hur 

stadens kan samordna sin näringslivsservice och vilka 

verksamheter som ansvarar för vad. Förslaget ligger hos SLK och 

kommer att gå på remiss till en grupp stadsdelsdirektörer som ska 

ta fram en gemensam bild hur arbetet ska bedrivas. 

Förvaltningen kommer på rådets begäran att skicka ut riktlinjerna 

när de är fastställda till rådets representanter. 

Magnus ser ett problem med att stadsdelsnämnderna inte har 

samma uppdrag att samverka med SBR som SBR har i sina 

ägardirektiv till samverkan med stadselsnämnderna. Magnus ser 

dock ingen risk för utvecklingen av näringslivsfrågor i Farsta, i 

och med att Farsta har ett näringslivsråd och en väl fungerande 

funktion som näringslivssekreterare. Magnus ser att några av 

stadsdelarnas viktigare arbete framöver är att stödja näringsidkare 

att organisera sig i företagarföreningar så att staden och 

föreningarna mer kan diskutera strategiska frågor gällande 

ytterstadens utveckling. 

 

Rådet informerade om att stadsdelsnämnden har en 

partiövergripande samsyn gällande näringslivsutvecklingen i 

stadsdelsområdet och att de olika partierna är aktiva i kontakterna 

med sina partirepresentanter i de olika facknämnderna i frågor 

som rör Farsta. Rådets ser sin främsta uppgift som att bidra till att 

det etableras fler företag som ger fler arbetsplatser i södra 

Stockholm. 

Mötet diskuterade processen med arbetet att utveckla Larsboda 

företagsområde till ett livsmedelsluster samt vikten av att även 

stadsdelarnas mindre centrum får möjligheter att utvecklas och 

leva vidare i den hårda konkurrensen med de större 

köpcentrumen. 

Rådet framhöll att viktiga samarbetsfrågor för stadsdelsnämnden, 

förvaltningen och SBR är arbetet att få flera så kallade start upp 

företag att lokalisera sig till Farsta och hur staden strategiskt kan 

stödja klusterutveckling.  
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Ordförande tackade Magnus för en intressant presentation och för 

en diskussion som kommer att vara grund för rådets fortsatta 

diskussioner om strategiska mål och aktiviteter. 

 

 

 

§ 4 Övriga frågor 

Rådet har bett förvaltningen ordna ett studiebesök vid Rinkebys 

nya affärsgata och centrum. Thomas kommer att skicka ut 

förslag på tider för ett besök under mars-april månad. 

 

§ 5 Nästa möte 

Nästa möte är den 10 maj kl. 16.15. 

 

 


